
   
 

   
 

Svarskjema høring  

Evaluering av post 1 – fordeling til idrettskretsene 

Fyll ut svarboksene under. Dere står fritt til å skrive så mye tekst dere ønsker.  

Svar sendes til katrine.netland@idrettsforbundet.no innen 12. Mai, både som PDF og 
Word-dokument.  

1) Hvilken idrettskrets svarer du på vegne av?  

Finnmark idrettskrets 
2) Hva mener din idrettskrets bør være de viktigste, overordnede føringene for 

hvordan tilskudd skal fordeles mellom idrettskretsene? 
 

- Forvaltningsordningen bør støtte opp om idrettens behov regionalt. 
- Det må være en sammenheng mellom ansvar, oppgaver og tilskudd.  
- Som nå, bør det være en tydelig sammenheng mellom mål, tildelte 

midler og rapporterte resultater. 

3) Hvilke prinsipper mener dere at kriteriene for fordeling av tilskudd til 
idrettskretsene bør basere seg på?  

 
Ordningen må:  
- Være forutsigbar og sikre de samme kjerneleveransene fra alle 

idrettskretser. 
- Bidra til å sikre at tjenester fra idrettskretser og idrettsråd er av høy 

kvalitet. 
- Støtte opp om idrettens vedtatte politikk og planer.  

 
4) Hvordan kan en fordelingsmodell best mulig støtte opp under 

idrettskretsenes kjerneleveranser og øvrige anbefalinger i SOU for IK?  
 

En fordelingsmodell kan best støtte opp under kretsens kjerneleveranser (og 
anbefalinger i SOU for IK ved:  

- Å sikre en lik grunnbemanning (70% til grunntilskudd). 
- Å bidra til god organisasjonspleie (25% til organisasjonstilskudd) 
- Å hensynta avstander/geografi og kostnader knyttet til reise (5% 

reisetilskudd). 
 

5) Hvordan vurderer idrettskretsen dagens fordelingsmodell? Hvilke 
styrker/svakheter ser dere ved denne? 
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Dagens modell bygger på et solidaritetsprinsipp der omfanget av aktiviteten 
legges til grunn, sammen med geografi/avstander og organisasjonsstørrelse 
(antall idrettslag). For Finnmark er dette er en god fordelingsmodell! 
 
Her er det viktig for oss at reisetilskuddsnøkkelen opprettholdes, fordi vi hører 
til de idrettskretsene som har betydelig større kostnader til reiser internt i eget 
fylke og ut til sentrale møter i idretten (IK dekker selv reisekostnader til 
politiske møter som ledermøter og ting, samt adm møter som eks fagteam i 
NIF).  
 
Finnmark idrettskrets foreslår at kompetansemidlene fordeles på samme 
måte som tidligere! 

 
6) Har idrettskretsen innspill til prosessen?  

 
Det er viktig med en god høringsrunde etter innspillsrunden! 

 
 

7) Eventuelle andre innspill 

 
Finnmark idrettskrets håper at en tar vare på solidaritetsmodellen, som sikrer 
at også små idrettskretser kan levere på de samme områdene som de store! 

 
 
 

 


